

# خطة التحول إلى التعلم الإلكتروني الكامل بالجامعة



## أولاً: المحاضرات

1. استمرار مقررات التعلم الإلكتروني الكامل الحالية دون تغيير.
  2. استبدال مقررات التعلم الإلكتروني المدمج (الجزئي) بفصول افتراضية في نفس أوقاتها.
  3. استبدال مقررات الداعم (التقليدي) إلى فصول افتراضية في نفس أوقاتها.
- **الواجبات والأنشطة:** تتحول جميع الواجبات والأنشطة التقليدية إلى واجبات وأنشطة إلكترونية تقدم عن طريق نظام إدارة التعلم (البلاك بورد)

## ثانياً: التدريب للأعضاء

تدريب الأعضاء الذين يُدرسون المدمج والتقليدي على التعلم الإلكتروني من خلال حضور أعضاء هيئة التدريس إحدى الندوات الإلكترونية في الأيام التالية:

اليوم	التاريخ	الوقت
الاثنين	٩ مارس ٢٠٢٠	١ - ٣ م
الثلاثاء	١٠ مارس ٢٠٢٠	١ - ٣ م
الأربعاء	١١ مارس ٢٠٢٠	١ - ٣ م
الخميس	١٢ مارس ٢٠٢٠	١ - ٣ م

التسجيل

## الدعم:

1. **الخط المباشر:** يوجد دعم عن طريق الاتصال او الواتس على الرقم ٠١٧٢٤١٧٠٠٠
2. **وحدات التعلم الإلكتروني في الكليات:** كل كلية لديها مشرف لوحدة التعلم الإلكتروني للدعم المباشر وعليه أن يقوم بتشكيل لجنة مصغرة من الكلية لمتابعة سير العملية التعليمية في الكلية ومتابعة المقررات ورفع التقارير والتواصل مع عمادة التعلم الإلكتروني.



# THE UNIVERSITY TRANSFORMATION PLAN TO THE FULLY ONLINE LEARNING

## First: Classes

- 1- All current full online courses should remain as previously planned.
- 2- All current blended courses should replace the face-to-face classes with online synchronous classes at their current dates and times.
- 3- All current face-to-face classes should be conducted online synchronously at their current dates and times.

**Assignments and activities:** All face-to-face assignments and activities should be conducted online using the Blackboard system.

## Second: Instructors' Training

There will be training sessions on how to teach online for Instructors who are teaching face-to-face classes or blended courses. The following table illustrates the time and date of the instructors' training sessions.

Day	Date	Time
Monday	March 9, 2020	1:00 pm to 3:00 pm
Tuesday	March 10, 2020	1:00 pm to 3:00 pm
Wednesday	March 11, 2020	1:00 pm to 3:00 pm
Thursday	March 12, 2020	1:00 pm to 3:00 pm

[Registration on Blackboard](#)

## Support:

- 1- **Hotline:** questions can be addressed using telephone calls and WhatsApp [0172417000](tel:0172417000)
- 2- **The College E-Learning Units:** Each college has an eLearning supervisor for direct assistance. The eLearning Unit supervisor has to form a small committee to follow up with the learning process in the college, follow up with the courses, write reports, and communicate with the E-Learning Deanship.